
Agent Verrattiego: Nic nie wiem o wymianie Verrattiego na Caprariego

News - ASRoma.pl

Zdaniem ostatnich plotek, zespół Pescary interesuje się wypożyczeniem

Gianluci Caprariego. W drużynie z Serie B gra tymczasem Marco Verratti,

podglądany od lata przez Romę. Media łączą tym samym w najświeższych

plotkach obydwu piłkarzy, pisząc o ewentualnej wymianie. Na owe

pogłoski odpowiada w wywiadzie dla romagiallorossa.com agent

Verrattiego, Donato Di Campli.

 

- Sprecyzuję, że nic nie wiem o takiej możliwości, nie zostałem poinformowany o

ewentualnej możliwej wymianie. Najwyraźniej są to dwie różne rzeczy, o których

rozmawiają Roma i Pescara. Mogę potwierdzić, że Pescarze naprawdę podoba się

Caprari i jest to powszechnie wiadome. Obydwa kluby cały czas rozmawiają. Mogę

powiedzieć, że Roma to ważne miejsce, kto by odrzucił taki projekt nastawiony na

młodych graczy jak ten Giallorossich? Byłby to wielki krok naprzód. Mówiąc to wiem,

że Marco ma kontrakt w Pescarze do 2014 roku. Muszą pojawić się przesłanki do

transferu do Romy. Roma to mile widziany kierunek, jednak warto również

powiedzieć, że Verratti ma się dobrze, chcą go wszyscy, Pescara otrzymała wiele

zapytań. Podobna nam się projekt Giallorossich, jednak powtarzam, muszą pojawić

się warunki, a przede wszystkim porozumienie pomiędzy obydwoma klubami.
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